

Date	11 February 2026
Announcement	<p>بريسايت تحقق نمواً سنوياً بنسبة 36.9% في 2025 وتجاوزت إيراداتها 3 مليارات درهم</p> <p>Presight Reports 36.9% Annual Revenue Growth in 2025, Surpassing AED 3 Billion</p>
Information	<p>Presight AI Holding PLC ("Presight" or the "Company"; ADX: PRESIGHT) today announced its financial results for the full year ending 31 December 2025, reflecting a year of strong growth in scale, international reach, and strategic impact, as the Company continued to apply intelligence across sovereign and enterprise deployments to support long-term growth.</p> <p>Presight reported revenue of AED 3.03 billion for FY25, representing growth of 36.9% year-on-year and exceeding company-compiled analyst consensus. Organic revenue grew 25%, reflecting continued execution across international multi-year deployments and sectoral diversification.</p> <p>EBITDA rose 23.5% to AED 785 million, while profit after tax increased 8.6% to AED 665.5 million, despite the full-year impact of the UAE's 15% corporate tax. On a like-for-like basis applying the prior-year 9% tax rate, profit after tax would have grown 16.7% year-on-year.</p> <p>The fourth quarter capped a strong year, with revenue of AED 1.29 billion, up 23.6% year-on-year, and EBITDA of AED 407.6 million, up 11.3%, supported by a favourable organic deployment mix, continued international momentum, and disciplined execution across major programs.</p> <p>International markets were an increasingly important driver of Presight's growth in 2025. Revenue from markets outside the UAE increased 130% year-on-year to AED 1.17 billion, accounting for 38.5% of total annual revenue, compared with 23% in 2024. In the fourth quarter alone, international revenue rose 55% year-on-year and represented 46.5% of quarterly revenue, reflecting the strong demand for Presight's sovereign AI deployment model across high-growth emerging markets.</p>
	<p>أعلنت شركة بريسايت إيه آي القابضة المحدودة ("بريسايت" أو "الشركة": ADX: PRESIGHT) اليوم عن نتائجها المالية للسنة الكاملة المنتهية في 31 ديسمبر 2025، مما يعكس عاماً شهداً نمواً قوياً في الحجم والانتشار الدولي والأثر الاستراتيجي، حيث واصلت</p>

	<p>الشركة تطبيق القدرات الذكية عبر المشاريع السيادية وال المؤسسية لدعم مسيرة النمو طويل المدى.</p> <p>وسجلت بريسايت إيرادات قدرها 3.03 مليار درهم للسنة المالية 2025، بما يمثل نمواً بنسبة 36.9% على أساس سنوي ، متزاوجةً توقعات المحللين المجموعة من قبل الشركة. وارتفعت الإيرادات العضوية بنسبة 25%， مما يعكس استمرار التنفيذ القوي للمشاريع الدولية متعددة السنوات وتوسيع الشركة عبر قطاعات جديدة.</p> <p>ارتفعت الأرباح قبل الفوائد والضرائب والاستهلاك والإهلاك بنسبة 23.5% لتصل إلى 785 مليون درهم، بينما ارتفع صافي الأرباح بعد الضرائب بنسبة 8.6% لتصل إلى 665.5 مليون درهم، رغم تأثير ضريبة الشركات البالغة 15% على الإمارات على مدار السنة وعلى أساس متشابه، إذا طبقت معدل ضريبة 9% في السنة السابقة، لكان من المتوقع أن ينمو صافي الربح بعد الضرائب بنسبة 16.7% على أساس سنوي.</p> <p>واختتم الربع الأخير عاماً متميزاً بإيرادات قوية بلغت 1.29 مليار درهم، بزيادة نسبتها 23.6% على أساس سنوي، وأرباح قبل الفوائد والضرائب والاستهلاك والإهلاك بلغت 407.6 مليون درهم، بزيادة نسبتها 11.3%， مدفوعةً بمزيج ملائم من عمليات النشر العضوية، واستمرار الزخم الدولي ، والتنفيذ المنضبط عبر البرامج الرئيسية.</p> <p>وشكلت الأسواق الدولية محركاً متزايد الأهمية لنمو بريسايت في عام 2025. إذ ارتفعت الإيرادات من الأسواق خارج دولة الإمارات بنسبة 130% على أساس سنوي لتصل إلى 1.17 مليار درهم، بما يمثل 38.5% من إجمالي الإيرادات السنوية، مقارنةً بـ 23% في عام 2024. وفي الربع الأخير وحده، ارتفعت الإيرادات الدولية بنسبة 55% على أساس سنوي وشكلت 46.5% من إيرادات هذا الفصل، بما يعكس الطلب القوي على نموذج بريسايت في نشر الذكاء الاصطناعي السيادي عبر الأسواق الناشئة سريعة النمو.</p>
--	---